
                                                       Jegyzőkönyv 

                                   Rendkivüli Elnökségi ülés 

Helyszín: Sportok Háza Iroda 

Időpont 2018.10.31. 18 óra 

 
 Napirendi pontok:  
1. Rendkívüli közgyűlés időpontjának meghatározása  

2. Jelölő Bizottság felállítása  
 
 
 Az elnökségi ülés telekommunikációs eszköz útján kerül lebonyolításra. 

Megkezdve 18 órakor 

Az előzetes bejelentkezés alapján a telekommunikációs eszközök végpontjainál jelen vannak: 

Élő Norbert elnök 

Dr. Pálvölgyi Szilas alelnök 

Filyó Tibor elnökségi tag 

Kiss Imre elnökségi tag 

Mazzag László elnökségi tag 

 

Virág Zsuzsanna FB elnök 

Dr. Csala Péter FB tag 

Massza Sándor FB tag 

 

Csiza Márton főtitkár 

Takácsné Fekete Franciska jegyzőkönyvvezető 

 

Ezt követően, 18.15 perckor Cziza Márton főtitkár messenger alkalmazáson keresztül kezdeményezi a 

hívást, amelybe bekapcsolódik  

Mazzag László 

Dr. Pálvölgyi Szilas  

Filyó Tibor 

Kiss Imre  

Virág Zsuzsanna  

Csala Péter 

Massza Sándor  

Élő Norbert 

 

Alelnök megkérdezi, hogy Takácsné Fekete Franciska jelen van-e, és a jegyzőkönyv vezetésre felkéri. 



Alelnök kérdésre Főtitkár tájékoztatást ad arról, hogy az Alapszabály VII.1. pont szerint az ülés 

nyilvánossága biztosítva van. 

Alelnök tájékoztatja az elnökséget, hogy Kövesdi Andrea elnökségi tag a mai elnökségi ülés alól 

előzetesen kimentette magát. 

Ezt követően alelnök felkéri az elnököt, hogy nyissa meg az elnökségi ülést. 

Az elnök megállapítja, hogy az Elnökség határozatképes és megnyitja az elnökségi ülést. 

Az elnök ismerteti az első napirendi pontot. 
 
1., napirendi pont :  
Elnök a rendkívüli közgyűlés időpontjának december 7-ét tervezi 
Főtitkár: december 8 munkanap és a Steel CSB időpontja 
Mazzag László: Nem, december 1-e a munkanap. 
Alelnök december 9-ét javasolja 
Filyó Tibor: egyetértek a december 9-ével. 
Kiss Imre: álláspontom szerint december 8-a megfelelőbb időpont lenne, mert nem kell sem 
kétszer felutazni, sem szállást foglalni. Egyik időpont sem túl jó, de nem tud alternatív időpontot. 
Alelnök a határozatképtelenség esetén a megismételt közgyűlést díjátadó utánra javasolja. 
Elnök kérdezi, hogy a steel csb mikor kezdődik. 
Filyó Tibor: 10 óra. 
Elnök: akkor legyen 8-a. 
Alelnök: sok klubvezető is játszik vagy csapatvezetők. 
Kiss Imre: még nem tudja milyen napirendi pontok lesznek. 
Alelnök: a tisztségviselők megválasztása lesz a napirendi pont, 5 db Fegyelmi Bizottsági tag, 3db 
Sportfegyelmi Fellebbviteli Bizottsági tag, 2db Elnökségi tag. 
Filyó Tibor: az elmúlt 3 évben már volt ilyen rendkívüli közgyűlés verseny előtt. 
Elnök, igen és az 20 perc alatt lement.  
Kiss Imre nem látja biztosítva, hogy egy óra alatt lezajlik. 
Élő Norbert: egy napirendi pont lesz 
Alelnök:  az alapszabály lehetőséget ad új napi rendi pontok felvételére. 
Kiss Imre szerint akkor lehet bármikor, ha lelehet szabályozni. 
Elnök: legyen a CSB napján. 
Kiss Imre: Az emberek nem fognak kétszer visszajönni. 
Elnök: December 8-án 8,30 kor legyen 
Kiss Imre nem tud jobbat. 
Elnök szerint megvalósítható. 
Filyó Tibor szerint Kapu nyitás 9 órakor lesz. 16 csapat I. osztályból, 16 II osztályból. 
Kiss Imre szerint előre le kell tisztázni 
Elnök: akkor legyen 9 óra 8.-án 
Alelnök: reggel 9 óra 
Elnök: igen reggel 9 óra 
 

Mindezeket követően az Elnökség egyhangú szavazással az alábbi 

36/2018.X31. EH Határozatot hozta: 

 



A Rendkívüli Közgyűlés időpontja 2018.december 8-án reggel 9 óra. Helye a steel csb-nek helyet 
adó Fusion Élményközpont (2040 Budaörs Keleti u.1.) A határozatképtelenség esetén 
megismételt közgyűlés időpontja december 16. 13:30. (Helye: díjátadó gála helyszíne) 
 
Virág Zsuzsanna: már mind a 3 Fegyelmi Bizottság lemondott? 
Alelnök: igen, megjött Bottlik Csaba lemondó nyilatkozata is nem sokkal az elnökségi ülést 
megelőzően. 
 
Elnök: áttérnénk a második napirendi pont megtárgyalására 
Elnök: javaslatokat várok 
Alelnök: válasszuk meg a Felügyelő Bizottságot jelölő bizottságnak, jelen vannak, nyilatkozni is 
tudnak arról, hogy elvállalják-e. 
Virág Zsuzsanna elvállalja 
Dr. Csala Péter vállalja 
Massza Sándor nem vállalja. 
Alelnök: Török Lászlót javasolja. 
Virág Zsuzsanna rövid úton megkérdezi Török Lászlót, aki nem vállalja. 
Dr. Csala Péter jelzi, hogy nem mindig ér rá  
Alelnök elmagyarázza, hogy mi a jelölőbizottság feladata. 
Elnök Csiza Mártont javasolja. 
Alelnök felteszi a kérdést, hogy az elnökség egyetért-e azzal hogy a jelölő bizottság három tagja 
Virág Zsuzsanna,Dr.Csala Péter és Csiza Márton legyen. 
Mazzag László kéri, hogy külön-külön szavazzanak. 
Alelnök megkérdezi, hogy van-e kifogása bárkinek a 3 javasolt személlyel szemben.  
Miután kifogás nem hangzik el, alelnök javasolja, hogy szavazzon együtt a három jelöltről az 
elnökség. Ellenvélemény nem hangzik el. 

Mindezeket követően az Elnökség egyhangú szavazással az alábbi 

37/2018.X31. EH Határozatot hozta: 

Az Elnökség a Jelölő Bizottságot Virág Zsuzsanna, Dr.Csala Péter, Csiza Márton tagokkal alakítja 
meg. 
 
A megválasztást mindhárom jelölt elfogadja.  
 
Virág Zsuzsanna akkor Nekünk kéne elnököt választani? 
Alelnök: igen, az alapszabály ezt nem szabályozza, hogy ki legyen az elnöke. 
Alelnök: megállapítja, hogy a Jelölő Bizottság megalakításra került. 
Elnök ezt követően az ülést berekeszti. 

Jegyzőkönyv lezárva: 18óra 45 perc. 
 
       Élő Norbert sk.                                                                                 dr. Pálvölgyi Szilas sk.  
            elnök                                                                                                                alelnök 
 
  
      Takácsné Fekete Franciska  
           jegyzőkönyvvezető 


